

الشروط والأحكام

- 1 يجب إتمام عملية الدفع باستخدام بطاقة ائتمانية مؤهلة صادرة عن البنك التجاري.
- 2 جميع البطاقات الائتمانية الصادرة عن البنك التجاري مؤهلة للاستفادة من هذا العرض.
- 3 يسري الخصم على العمليات التي تتم داخل المتجر فقط.
- 4 هذا العرض غير قابل للتحويل.
- 5 يجب على العميل طلب الخصم قبل إتمام عملية الدفع.
- 6 لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عروض أو خصومات أخرى.

يحق لموظفي البنك التجاري الاستفادة من العرض عند إبراز بطاقتهم الوظيفية، بغض النظر عن نوع البطاقة المستخدمة.

يسري هذا العرض من 3 يونيو 2026 حتى 31 ديسمبر 2026.

تفاصيل العروض الحصرية للباقات الغذائية:

- خصم بقيمة 20% على 25 علبة ضمن خطة 3 وجبات يوميًا (الإفطار، الغداء، العشاء)، مع استشارة أخصائي تغذية.
- خصم بقيمة 35% على 24 وجبة صحية فاخرة ضمن خطة وجبتين (الغداء والعشاء)، تشمل استشارة أخصائي تغذية وجلسة تحفيز بتقنية التحفيز الكهربائي للعضلات.
- خصم بقيمة 50% على باقة متكاملة عالية القيمة تشمل 24 وجبة صحية فاخرة ضمن خطة 3 وجبات يوميًا، مع استشارة أخصائي تغذية و8 جلسات تحفيز بتقنية التحفيز الكهربائي للعضلات.

Terms & Conditions

- 1 Payment must be made using an eligible Commercial Bank Eligible Credit Card.
- 2 All Commercial Bank Credit Cards are eligible for this offer.
- 3 Discount is applicable to In-store transactions only.
- 4 The discount is non-transferable.
- 5 The customer must request a discount from the staff before making payment.
- 6 The discount is not applicable in conjunction with any other promotion.
- 7 Commercial Bank staff are eligible to avail the above-mentioned discounts when presenting their staff ID, regardless of the type of Card they are using.
- 8 This offer is valid from 3 June 2026 until 31 December 2026.

Meal Plan Offer Details:

- 20% off on 25 boxes, featuring a 3-meal plan (breakfast, lunch, and dinner) and a dietitian consultation.
- 35% off on 24-gourmet healthy dining with a 2-meal plan (lunch & dinner) including a dietitian consultation and an EMS slimming session.
- 50% off on an executive combo deal with 24 gourmet boxes of a healthy 3-meal plan, dietitian consultation and 8 EMS slimming sessions.